
Protokół z IV posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny 
 w dniu 20.06.2023 r 

 
Miejsce posiedzenia: siedziba Rady i Zarządu Dzielnicy Czechów Północny przy ul. Szwajcarskiej 10 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.00 

Przewodniczący obrad: Małgorzata Wielgosz 

Protokolant obrad: Magdalena Szkodziak 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu z III posiedzenia Rady Dzielnicy. 

4. Zgłaszanie wniosków i propozycji do projektu budżetu miasta Lublin na 2024 rok z terenu 

dzielnicy. 

5. Dyskusja. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie propozycji budżetowych na 2024 rok z terenu dzielnicy 

Czechów Północny. 

7. Informacje Przewodniczącej Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

8. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad. 1) 

Posiedzenie otworzyła Pani Małgorzata Wielgosz Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów 

Północny. Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu uczestniczy 14 członków 

Rady Dzielnicy na 15, co stanowi wymagane quorum. Następnie przywitała gościa, dzielnicowego 

Straży Miejskiej pana Tomasza Skrobowskiego. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 2) 

Przewodnicząca odczytała przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie, czy są propozycje 

zmian. Zgłoszeń nie było. Przewodnicząca poddała pod głosowanie zaproponowany porządek 

posiedzenia - został przyjęty jednogłośnie - 14 głosami. 

 

Ad. 3) 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do protokołu. Nikt nie zgłosił uwag. Przewodnicząca 

poddała pod głosowanie protokół z posiedzenia z dnia 23.05.2023. Protokół został przyjęty 



jednogłośnie - 14 głosami. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Piotr Zygan zaproponował, aby 

oddać głos dzielnicowemu Straży Miejskiej. Pan Tomasz Skrobowski przedstawił problem 

dotyczący parkowania samochodów na terenach zielonych pomiędzy budynkami Noskowskiego 8  

i Króla Rogera 8 przy chodniku/drodze dojazdowej do Szkoły Podstawowej Nr 43. Straż Miejska 

musi bardzo często interweniować na wniosek mieszkańców z powodu nieprawidłowo 

zaparkowanych samochodów oraz rozjeżdżonego trawnika przy boisku. Poinformował, że działka 

nr ½, której dotyczy problem jest to teren urządzony zielony. Zwrócił się z prośbą do Rady 

Dzielnicy o interwencję w Wydziale Zieleni i Gospodarki Komunalnej Urzędu Miasta Lublin, aby 

zmienić przeznaczenie tego terenu jako np. nieurządzony trawnik. Zmiana być może rozwiązała by 

częściowo problem, gdyż teren byłby dostosowany do parkowania i uzyskalibyśmy legalnie kilka 

miejsc postojowych. 

Pani Elżbieta Turska zapytała czy jest możliwość interwencji Straży Miejskiej w sprawie baneru 

reklamowego umieszczonego na przyczepie, który stoi na parkingu za sklepem Stokrotka przy 

ulicy Żelazowej Woli. Niestety nie ma takiej możliwości, gdyż zarządcą tego terenu jest 

Spółdzielnia Mieszkaniowa Czechów (i tylko Spółdzielnia mogłaby interweniować w tej sprawie). 

Pan Jakub Paruch poprosił o interwencję w sprawie osób spożywających alkohol na terenie 

pomiędzy ulicą Sudecką a ekranami akustycznymi na ulicy Zelwerowicza. 

Pani Justyna Szabat zgłosiła problem zostawionych śmieci przed posesja jednego z mieszkańców 

na ulicy Raginisa. 

Pan Piotr Zygan zapytał czy jest możliwość wskazania stałego miejsca monitoringu przy siłowni 

pod chmurką w pobliżu ulicy Paryskiej i ulicy Symfonicznej. Dzielnicowy odpowiedział, że na chwilę 

obecną nie ma funduszy na ten cel. 

 

Ad. 4) 

Zgłaszanie wniosków. 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Piotr Zygan, poinformował, że w ubiegłych latach Rada 

Dzielnicy wyznaczała spośród zgłoszonych wniosków do budżetu miasta – czterech priorytetów 

(dla każdego osiedla po jednym wniosku). Odczytał również dodatkowe punkty, które zostały 

dopisane po wysłaniu drogą elektroniczną do wszystkich członków Rady Dzielnicy. Dopisane 

punkty to: 

- wykonanie/rozbudowa zatok parkingowych wzdłuż ulicy Rogera (działka nr 29/3), 

- rozbudowa parkingu (utworzenie dodatkowych miejsc postojowych) w obrębie Czechów Górny 

Kolonia , arkusz Nr 5 , działka 1/48 w sąsiedztwie ul. Szwajcarska 10, 

- remont chodnika łączącego ulicę Harnasie ze ścieżką rowerową i chodnikiem biegnących przy 

posesji SP 16 do ul. Koncertowej (obręb 4 Czechów II, arkusz 6 nr działki 8), 

- budowa chodnika (w miejscu istniejącej ścieżki/wydeptu) łączącego ulicę Koncertową ze ścieżką 

rowerową i chodnikiem biegnących przy posesji SP 16 (obręb 4 Czechów II, arkusz 6 nr działki 8). 



Jednocześnie Przewodniczący Zarządu poinformował że wniosek zgłoszony e-mailowo przez 

panią Lucynę Więcierzewską dotyczący rozbudowy parkingu w sąsiedztwie ul. Szwajcarska 10 

zostanie odpowiednio zredagowany po wskazaniu i sprawdzeniu konkretnego usytuowania 

budowy tych miejsc parkingowych. 

Ad. 5) 

Dyskusja – Pani Justyna Szabat zaproponowała, aby pkt 15 podpunkt c, d i e który brzmi: 

budowa ulic 

a) Mirosława Dereckiego, 

b) Konrada Staczyńskiego. 

c) kpt. Władysława Raginisa  I etap (od działki nr 1/49 do działki nr 1/25) 

d) podpor. Jana Bołbotta I etap (odcinek wzdłuż ulicy, działki nr 1/49, 1/160, 1/136, 1/168, 1/76, 

1/77, 1/78, 1/79) 

e) mjr. Mariana Gołębiowskiego w całości 

zgłosić jako priorytet do budżetu miasta na 2024 rok. Pan Arkadiusz Ligęza zauważył, że budowa 

ulic wymienionych w punkcie 15 na pewno będzie bardzo kosztowna, ale chętnie poprze 

propozycję. Zaproponował też, aby podejmować inicjatywy lokalne jako sposób na przekonanie 

władz miasta na budowę tych ulic. 

Pan Andrzej Wróbel złożył wniosek o wykreślenie z listy pkt 3 w brzmieniu „budowa drogi łączącej 

ulicę Melomanów i Operowej z Rondem Kilara, od strony górek czechowskich za kompleksem 

usługowo-handlowym (Luxmed, Rosmann, Lidl itd.). Jego zdaniem zostanie zniszczona zieleń, a 

także trudniej będzie wyjechać z parkingu z Lidla przy ulicy Koncertowej. Głosowanie nad 

wnioskiem: 1 – za, 5 – przeciw, 8 – wstrzymujących się. Punkt 3 nie został wykreślony z listy. Pan 

Andrzej Wróbel powiedział także, że wg niego pkt 6 „zaprojektowanie i wdrożenie nowej 

organizacji ruchu w Dzielnicy Czechów Północny” jest napisany zbyt ogólnie, ale Piotr Zygan 

wyjaśnił, że w tym punkcie chodziło o kompleksowe zajęcie się organizacją ruchu w dzielnicy. 

Pan Jakub Paruch zgłosił, aby punkt 24 w brzmieniu „zwiększenie częstotliwości kursowania linii 

autobusowej nr 46” dopisać jako kolejny podpunkt do punktu 20, który brzmi: 

zabezpieczenie środków na: 

- przedłużenie linii autobusowej 40 oraz trolejbusowej 154 na pętle przy ulicy Choiny (przy granicy 

z gm. Niemce), 

- wydłużenie linii 40 oraz 15 w miesiącach kwiecień – koniec września do przystanku Dąbrowa 02, 

- przedłużenie linii autobusowych 13, 17, 26, 29 (w weekendy) oraz N1 z pętli przy ulicy 

Paderewskiego na pętlę przy ulicy Choiny (przy granicy z gm. Niemce). 

Przewodniczący Zarządu zaproponował, aby na dzisiejszym posiedzeniu Rady Dzielnicy ustalić 

tylko listę wniosków, a wyznaczenie punktów priorytetowych ustalić na kolejnym posiedzeniu Rady. 

 

 

 



Ad. 6) 

Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. Wynik głosowania: 13- za, 0- przeciw 

i 1 - wstrzymujących się. Uchwała nr 16/IV/2023 w sprawie uchwalenia propozycji budżetowych na 

rok 2024 z terenu Dzielnicy Czechów Północny została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 7) 

1. Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych pomiędzy 

posiedzeniami: 

a) poinformowała o szkoleniu stacjonarnym dla członków Rad Dzielnic, które ma się odbyć 

26.06.2023 roku o godz.17.00 przy ulicy Spokojnej 2, 

b) poinformowała, że spektakl familijny pt. Pan Pasek i Wydra”, na który Rada Dzielnicy Czechów 

Północny przeznaczyła 2 tys. złotych odbędzie się w Klubie Miniatura 01.09.2023 roku o godzinie 

17.00. 

 

2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy przedstawił informację o działaniach podejmowanych 

pomiędzy posiedzeniami: 

a) poinformował o otrzymanym piśmie z Wydziału Zieleni i Gospodarki Komunalnej Urzędu Miasta 

Lublin, dotyczącym akcji informacyjnej „Sprzątaj po swoim psie”. W piśmie Rada Dzielnicy została 

poproszona o ewentualne przekazanie zapotrzebowania na banery reklamowe. W związku z tym, 

że termin był krótki Przewodniczący Zarządu zdecydował o zgłoszeniu zapotrzebowania na 18 

banerów dla terenu Dzielnicy Czechów Północny (ustalając to wcześniej z przedstawicielami 

poszczególnych osiedli), 

b) poinformował, że na sesji Rady Miasta Lublin w dniu 25.05.2023 z porządku obrad został zdjęty 

punkt dotyczący uchwalenia miejskiego planu zagospodarowania przestrzennego terenu z 

północnej części naszej dzielnicy, 

c) poinformował, że 7.06.2023 roku odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Petycji i Wniosków na 

którym odrzucono wniosek Fundacji Wolności o podwyższenie diet dla członków Rad Dzielnic, 

d) poinformował o otrzymaniu zaproszenia drogą e-mailową dla członków Rady Dzielnicy Czechów 

Północny od pana radnego Miasta Lublin Stanisława Brzozowskiego na Mszę Świętą 2.07.2023  

o godz.17.00 w kapliczce przy ulicy Poligonowej 92, a po mszy na piknik, 

e) zapowiedział, że na następnym posiedzeniu Rada musi ustalić szczegóły organizacyjne i trasę 

spaceru po dzielnicy z Prezydentem Miasta w ramach projektu Plan dla Dzielnic, 

f) zgłosił wniosek o wyznaczenie Pana Jakuba Parucha oraz Pana Andrzeja Wróbla na redaktorów 

strony internetowej Rady Dzielnicy. Panowie wyrazili zgodę. Głosowanie: Jakub Paruch 14 – za, 0 

– przeciw, 0 – wstrzymujących się. Andrzej Wróbel 13 – za, 0 -  przeciw, 1 – wstrzymujący się. W 

wyniku głosowania obaj kandydaci zostali wybrani na redaktorów strony internetowej. 

 



Ad. 8) 

Wolne wnioski: 

a) Członek Rady Dzielnicy Magdalena Szkodziak zgłosiła wniosek o naprawę nawierzchni ulicy 

Beskidzkiej pomiędzy wjazdem od ulicy Pienińskiej do skrętu w prawo w ulicę Żywiecką (ubytek 

przy studzience) 

b)  Członek Rady Dzielnicy Marzena Wytrążek złożyła wniosek o naprawieniu ubytku w jezdni przy 

studzience przy wjeździe z ulicy Harnasie w ulicę Rogera 

b) Członek Rady Dzielnicy Jakub Paruch zgłosił wniosek o udrożnienie studzienki na ulicy 

Koncertowej naprzeciwko budynku Koncertowa 19 oraz kolejny raz poruszył temat braku lokalu na 

BOM na dzielnicy 

c) Członek Rady Dzielnicy Kamil Kawalec zgłosił wniosek o udrożnienie studzienek na ulicy 

Harnasie (w szczególności pomiędzy blokami Harnasie 6-8) 

d) Członek Rady Dzielnicy Lucyna Więcierzewska zgłosiła wniosek o montaż 2 ławek przy 

chodniku na ulicy Paderewskiego: 

- pierwszej na odcinku pomiędzy - od skrętu prowadzącego do ulicy Leszetyckiego, do skrętu w 

ulicę Śliwińskiego, 

- drugiej na odcinku pomiędzy - od skrętu w ulicę Śliwińskiego do skrętu w ulicę Szwajcarską. 

 

Ad. 9) 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia Rady i zamknęła 

posiedzenie o godz. 19.32. 

 

Protokołował/a: Magdalena Szkodziak 

 

Podpis sporządzającego protokół: Magdalena Szkodziak /-/ 

Załączniki: 

1. Lista obecności 

2. uchwała nr 16/IV/2023 

       

      Protokół zatwierdzony w dniu 29.08.2023 r. 

                 

                 Podpis Przewodniczącego obrad: 

                                                                                        Małgorzata Wielgosz /-/ 

 


